## S530 操作指南

## Bluetooth Headset S530 Manual

欢迎使用本公司蓝牙系列产品,为了使您熟练的掌握使用方法,使用前请您仔细阅读本操作指南,请勿自行拆卸本产品,请使用标配的充电线充电器充电头等,以免损坏本机器设备和发生意外。

Welcome to the use bluetooth headsets made by our company. Please kindly read the manual carefully in order to make you skilled to use it. Please do not disassemble it. Please use the standard charger and charge cable in order not to damage the Bluetooth headset

一, 开机:用手指轻按主功能键3秒(有开机提示音),此时本机器指示灯(红/蓝灯交替闪烁)进入蓝牙配对状态,然后打开手机,点开蓝牙进行索,直至手机蓝牙显示设备名:S530,然后点击至连接成功。

One Start: Start the headset by long pressing the call button 3 seconds. (there is voice prompt), at the same time, the indicator light (red/blue lights flashing in the state of the bluetooth pairing), Put the mobile phone in pairing mode and search S530, then connect with S530 it until you connect it successfully.

二, 音乐播放:打开手机音乐播放器进行音乐播放,此时轻按主键(音乐暂停),再按主键(继续播放)。当手机有电话打进时,音乐自动停止。

Two Music player: tap the call button to stop the music or continue to play music. Tap the call button to continue play music. Music will stop when there is a call. 三 接打电话:当所连接手机有电话打进时,本机器和手机会有同步钤声响起,此时轻按主按键,电话接通。通话完毕,再轻按主按键,电话挂断。

Three Receive or make a call. When there is a call, the Bluetooth headset will ring, Tap the call button to receive, hang up or reject a call.

四 尾号重拔;双击主按键,本机器会自动重拔手机最后一个拔出去过的电话号码。

Four Automatically call the last phone number: the bluetooth headset will automatically call the last phone number.

五语言切换;本机器具有中文/英文转换功能,轻按主按键1秒开机(不要进入配对状态),此时本机器语音提示:开机,蓝色指示灯点亮。再轻按主按键1秒放手,语音自动切换成功(会伴有语音提示:中文模式/或者英文模式)

Five Languages change Function;

This machine has English/Chinese change function, pressing the call button 1 second (not pairing mode) at the moment there is voice prompt that the headset is started and the blue light is on. Continue to press the call button for 1 second, (languages changes successfully with voice prompt: Chinese models and/ English)

六 语音提示;本机器具有语音提示功能(开机,关机,连接成功),都会有语音播报, 当手机有电话打进时,本机器会自动播报来电号码。所有提示音在中文模式下报中文,英文 模式下报英文。

Six Voice prompt; This machine has the voice prompt function (on, off, pair successfully. When there is a call, the machine will automatically speak telephone number according to the language mode: Chinese/ English

七 充电;本机器电池电量会同步在手机上显示,电池将尽时(会有语音提示)请给机器充电,请使用标配的充电线充电器充电头,充电时红灯点亮,电池电量充满时红灯熄灭。

Seven Charging; The battery left condition will disappear on the mobile phone. When it is power off, please charge it when there is voice prompt. Use the standard charging cable and charger. The red light will on when it is charging, the red night will off when it is charged fully.

八 设备配置:蓝牙耳机一台,说明书一份,充电线一条,精美包装。

Eight Accessories: Bluetooth headset, manual, charge cable, package

九 温馨提示: 本机器只支持右耳佩戴。

Nine Attention: This mode of Bluetooth headset is only suitable for

right ear.

## + FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.